
 

Протокол 
№ 43 

Днес 22.07.2010 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 29 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните Общински съветници: 

г-жа Ивета Станкова 
г-н Иво Иванов 
г-н Иво Гигов 
г-н Диман Георгиев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-жа Миленка Маркова – Началник отдел „Счетоводство” при Община Монтана 
г-жа Силвия Първанова – Началник сектор  “Бюджет” при Община Монтана 
д-р Мирослав Миронов – Управител на „ОМЦ-Монтан” ЕООД, гр.Монтана 
д-р Мария Цолова – Управител на „ЦДМ” ЕООД, гр.Монтана 
г-жа Мариела Живкова – Управител на “РДО” ЕООД, гр.Монтана 
г-н Замфир Замфиров – Управител на “Общински пазар” ЕООД, гр. Монтана 
г-н Илиян Петров – Управител на „СМТЛ” ЕООД, гр.Монтана 
 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля за внимание. У-ми дами и г-да, в злата присъстват 23-ма 

общински съветници от общо 33-ма, има необходимия кворум за провеждане на днешната сесия. 
Откривам 43-та сесия на ОбС – Монтана. Предварително ви е раздаден проекта за Дневния ред на 
днешната сесия. По Дневния ред има ли някакви съображения? Не виждам. Преминаваме към 
гласуването на проекта за Дневен ред на днешната сесия. Моля онези от вас, които са „за” 
предложения Дневен ред да гласува „за” с вдигане на ръка.  

„За” – 22,  
„Против” – 0,  
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-122/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно приемане на Доклад за анализ на ситуацията и оценка на потребностите в Община Монтана 
във връзка с планирането на социални услуги и разработване на общинска и областна стратегия за 
периода 2010 – 2015 г. 

2. 08-01-124/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно върнато за ново обсъждане решение №490 от протокол №42/22.06.2010 г. на Общинския 
съвет гр. Монтана.  

3. 08-01-123/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно прехвърляне на общинско жилище от фонд „Резервен“ във фонд „Жилища за настаняване 
под наем на граждани с установени жилищни нужди“. 

4. 08-01-125/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно одобряване командировки за ІІ-ро тримесечие на 2010 г. на Кмета на Община Монтана и 
Председателя на Общински съвет Монтана. 

5. 08-01-126/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на отчетите за първото полугодие на 2010г., на общинските търговски дружества 
със 100% общинско участие в капитала им. 

6. 08-01-127/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имоти – частна общинска собственост, представляващи земеделска земя. 
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7. 08-01-128/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно съгласие за продажба на трето лице на собствените ид.части от съсобствения с общината 
недвижим имот на Коста Стойков Костов. 

8. 08-01-129/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за изработване проект за изменение на ПУП - ПРЗ за УПИ I, кв. 123 по плана 
на ЦГЧ гр.Монтана. 

9. 08-01-130/15.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно частична корекция - на поименния списък за капиталови разходи през 2010 г. финансирани 
със средства от Целева субсидия за капиталови разходи и Частична корекция – вътрешна 
компенсирана промяна на Списъка на капиталовите разходи чрез приходи по § 40-00 Постъпления от 
продажба на общински нефинансови активи. 

10. 08-01-131/15.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно информация за изпълнението на бюджета на Община Монтана към 30.06.2010 г. 

11. 08-01-132/15.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно актуализация на бюджета на община Монтана за 2010 година. 

12. Питания 
 

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-122/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно приемане на Доклад за анализ на ситуацията и оценка на потребностите в 
Община Монтана във връзка с планирането на социални услуги и разработване на общинска и 
областна стратегия за периода 2010 – 2015 г. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.1 от днешния Дневен ред, а именно 

Докладна записка със сигнатура 122. Вносителите, г-н Кмете? Няма. От залата? Искам само да 
съобщя, че по всички докладни по днешния Дневен ред има положително становище на комисиите и 
няма предложение за изменение по предложените решения. Така че има ли някой който желае да 
вземе отношение по така направеното предложено решение? Не виждам. Това решение се приема с 
обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са „за” този проект за решение по точка първа от 
Дневния ред да гласуват „за” 

„За” – 25,  
„Против” – 0,  
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 495 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА във връзка с чл. 36а, ал. 3 от ППЗСП 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Приема Доклад за анализа на потребностите от социални услуги на територията на 

Община Монтана във връзка с планирането на Социални услуги за периода 2010-2015г., като 
стъпка за разработване на Областна и Общински стратегии за социални услуги. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-124/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно върнато за ново обсъждане Решение №490 от Протокол 
№42/22.06.2010 г. на Общинския съвет гр. Монтана.  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от днешния Дневен ред, а именно отмяна 

на Решение №490 от протокола от миналата сесия във връзка с предложение за ново обсъждане от 
Областния управител. Искам да кажа, че това решение беше върнато, беше коментирано, какви са 
мотивите за връщане от Областен управител за ново обсъждане и специално по тази докладна се 
предлага решение за отмяна на решение №490 и след това приемането на ново решение в тази връзка. 
Вносителите? Няма. От залата? Това решение се приема, както е прието предишното решение, а 
именно с поименно решение 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
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Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов ---- 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров ----  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев Въздържал се  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  ----    

 
25 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 496 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 45, ал. 9 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Отменя Решение №490 от Протокол №42/22.06.2010 г. на Общинския съвет гр. 
Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-123/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно прехвърляне на общинско жилище от фонд „Резервен“ във фонд 
„Жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди“. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от Дневния ред, а именно Решението 

което току що отменихме и приемането му във вида в който трябва да бъде. Вносителите? Няма. От 
залата? Няма. Преминаваме към поименно гласуване на предложеното решение.   

 
       Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов Въздържал се 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
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Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  ----    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 497 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 3 ал. 3 от Наредбата за условията и реда за управление и 

разпореждане с общинския жилищен фонд на територията на община Монтана 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Прехвърля общинско жилище, намиращо се гр. Монтана, ул. „Юрий Венелин“ №13, 

от фонд „Резервен“ във фонд „Жилища за настаняване под наем на граждани с установени 
жилищни нужди“. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-125/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно одобряване командировки за ІІ-ро тримесечие на 2010 г. на Кмета 
на Община Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От 

залата? Не виждам. Обявявам поименно гласуване по т.4 от днешния Дневен ред.   
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 498 

На основание чл. 25, ал. 2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл. 8, ал. 4 
от Наредбата за командировките в страната  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 
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Одобрява на основание чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в страната Отчета за 
изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на Общински съвет и 
Кмета на Община Монтана за ІІ-то тримесечие на 2010 год. 

 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-126/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на отчетите за първото полугодие на 2010г., на 
общинските търговски дружества със 100% общинско участие в капитала им. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред, а именно 

приемане на отчетите за първото полугодие на 2010г., на общинските търговски дружества със 100% 
общинско участие в капитала им. Вносителите? Няма. От залата? Йотински, заповядай. 

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-жи и г-да, разглеждаме дейността на търговските общински 
дружества в период, когато съществуваше икономическа и финансова криза. Анализа показва, че 
всяко едно от дружествата трайно се е наслоило в нисшата на своята дейност и все повече се 
утвърждава. Един от синтетичните показатели за дейността на дружествата е финансовия резултат – 
печалбата. Всички дружества отчитат положителен финансов резултат. Увеличена е средната работна 
заплата във всички дружества. Очевидно е, че Управителя на „ОМЦ” д-р Миронов, правилно е 
диагностицирал проблемите и е прилага успешни мерки за осигуряване на един по достоен социален 
статус на медицинските кадри и по-добър финансов статус на дружеството. Положителни са 
резултатите в центъра за Дентална медицина №1 ЕООД с Управител д-р Мария Цолова. Съвсем по-
различна е дейността на другите две дружества, но резултатите са добри Общински пазар – Монтана 
е постигнал ръст на печалбата – 131%  по даденото му планово задание от общината, от Общинската 
администрация Управителя инж. Замфиров е разработил оптимистична програма, която изпълнява 
успешно. Завърши изграждането на нови магазини и инфраструктурата. Проектна готовност има за 
изграждането на нови магазини. Регионалното депо за отпадъци ЕООД, все повече се утвърждава, 
като регионално такова, не само за района на Област Монтана, но и извън нашата област. Приходите 
на дружеството са се увеличили на 130%, а печалбата на 179%. Средната работна заплата също се е 
увеличила. Освен тези положителни резултати постигнати под ръководството на Управителя инж. 
Мариела Живкова се обслужват и контейнери за разделно събиране на отпадъци по договори с 
„Екопак България”. Считам, че управителите, техните управленчески способности и за в бъдеще ще 
генерират нови позитивни идеи и ще работят за тяхната реализация в работата. Г-жи и г-да 
съветници, комисията по Бюджет и финанси подкрепя докладната записка и направените 
предложения за решения. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Йотински. Други, които желаят да вземат 
отношение? В залата присъстват и управителите на търговските дружества. Има ли някой, който 
желае да вземе отношение? Заповядай г-н Бояджиев. 

Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Прекратяване на разискванията. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на 

разискванията, да гласува „за” прекратяване на разискванията 
„За” – 29,  
„Против” – 0,  
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване на предложението за решение, а именно - приемане 

отчетите на търговските дружества и възлага контрола по изпълнение на решението на Кмета на 
Община Монтана. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
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Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 499 

На основание т. 6 от Решение №133/30.09.2004г., ОбС – Монтана 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Приема отчетите за първото полугодие на 2010 г. на: 
„Общински пазар” ЕООД, „Регионално депо за отпадъци – Монтана” ЕООД, 

„Център по дентална медицина №1” ЕООД, „Самостоятелна медико-техническа лаборатория 
№1” ЕООД, „Общински медицински център – Монтана” ЕООД, 

2. Възлага контрола по изпълнение на решението на Кмета на Община Монтана. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам да поздравя за шестмесечието управителите за 

проявената бих казал готовност за изпълнение на това, което им е възложено и дано в края на 
годината да отчетем също добри резултати, надявам се на това. Приятна работа на управителите.  

  
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-127/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на имоти – частна общинска собственост, представляващи 
земеделска земя. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред, а именно 

продажба на имоти – частна общинска собственост, представляващи земеделска земя. Вносителите? 
Няма. От залата? Заповядай Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Процедура. Третата точка – Яков дол – 02204 да се запише 022024. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли някой, който желае да вземе отношение? Тази корекция, 

като техническа такава беше споделена и на комисиите, така че да я приемем като техническа грешка, 
която ще бъде отразена в решението. Има ли някой, който желае да вземе отношение? Не виждам. 
Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
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Иван Тодоров За  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 500 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Обявява продажбата, чрез публичен търг с явно наддаване, на имоти находящи се в 

с.Белотинци, Община Монтана, по плана на картата на възстановената собственост на 
с.Белотинци и представляващи земеделска земя, съгласно таблицата: 

 
Местност – 

имот № 
АОС 

№ 
Площ-

земя/дка 
Вид земя -  
категория 

Дан.оце
нка 

/лева/ 

Пазарна оценка 
/лева/ 

1 2 3 4 5 6 
Яков дол - 
022002 

1547 
 

20.608 тр.насаждения - 
V 

3 339,00 3 500,00 

Яков дол - 
022003 

1548 7.104 нива - V 
 

627,00 1 257,00 

Яков дол - 
022024 

1551 1.241 храсти - V 
 

44,00 177,00 

Ломец - 
022021 

1549 6.566 храсти - V 
 

231,00 1 149,00 

Ломец - 
022022 

1550 4.965 нива - V 438,00 869,00 

Ломец - 
022382 

1552 4.659 нива - V 
 

411,00 815,00 

 
2. Одобрява пазарните оценки, съгласно колона 6 от таблицата, изготвени от оценител 

на имоти. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 

 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-128/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно съгласие за продажба на трето лице на собствените ид.части от 
съсобствения с общината недвижим имот на Коста Стойков Костов. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от днешния Дневен ред, със сигнатура 

128. Вносителите? Няма. От залата? Ликвидиране на съсобственост става по този ред, предлагаме на 
съсобственика, ако не приеме ние не приемаме предложението на Коста Костов и даваме съгласие 
той да го продаде при същите условия. Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
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Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 501 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.33 от Закона за собствеността 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие на Коста Стойков Костов с ЕГН 4310233266 да продаде собствените 
си 59.67/179 ид.ч. от поземлен имот с ид.№ 48489.11.530 по кадастралната карта на 
гр.Монтана, ул.”Иван Вазов” 24, ведно с третия етаж от триетажна жилищна сграда с ид.№ 
48489.11.530.1.3, за сумата от 80 000 лв./осемдесет хиляди лева/ на трето лице. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-129/12.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно даване съгласие за изработване проект за изменение на ПУП - ПРЗ 
за УПИ I, кв. 123 по плана на ЦГЧ гр.Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Минаваме към т.8 от Дневния ред, със сигнатура 129. 

Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към обикновено гласуване тъй като това 
решение се приема на основание чл. 21, ал.1, т.11, което се приемат с обикновено гласуване. Моля 
онези от вас, които са „за” това предложение за решение да гласуват „за” 

„За” – 28,  
„Против” – 0,  
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 502 

На основание чл. 134, ал. 2, т. 6 и чл. 135 от ЗУТ   
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие да се изработи проект за изменение на ПУП – ПРЗ за УПИ I, кв. 123 

по плана на ЦГЧ гр. Монтана, като регулационните линии на урегулирания поземлен имот се 
поставят по кадастралните граници на поземлен имот 48489.7.46 на кадастралната карта на 
гр. Монтана, промени се отреждането на УПИ I, кв. 123 от “За битови услуги, супермаркет, 
ресторант, закусвалня, общински пазар и административна сграда” в “За общински пазар, 
обществено обслужване и административна сграда” и се предвиди застрояване съгласно 
скица – предложение. 

2 Упълномощава Кмета на Община Монтана да извърши частично изменение на ПУП 
- ПРЗ. 
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ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-130/15.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно частична корекция - на поименния списък за капиталови разходи 
през 2010 г. финансирани със средства от Целева субсидия за капиталови разходи и Частична 
корекция – вътрешна компенсирана промяна на Списъка на капиталовите разходи чрез 
приходи по § 40-00 Постъпления от продажба на общински нефинансови активи. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9 от днешния Дневен ред, със сигнатура 

130, а именно частична корекция на поименните списъци, утвърдени с Бюджета за 2010 година по 
отношение на капиталовите разходи. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, влизаме в една 
поредица от няколко точки, които зная, че добре сте гледали. Все пак да обясня, защо сега. Законово 
можем след края на първото полугодие, сега вече сме в юли, така че по обясними причини започват 
актуализациите, както на Държавния бюджет, дано там да няма повече така и на общинските. За 10; 
11 години сме преживели десетки такива в зависимост от конкретната ситуация. Защо се налага тази 
частична корекция на капиталови разходи? Тя се налага след решението на 41-вия български 
парламент за актуализация на бюджета в честа капиталови разходи са намалени средствата за 
общините с 15% на годишна база, т.с. с 30% от 1 Юли. Община Монтана е от 8-те % общини в 
България от 264, която изпълни целевата си програма за капиталови разходи в първото полугодие и 
тъй като ние сме извършили законно всички процедури по отношение на изпълнение на обектите, 
тяхното извършване и тяхното разплащане дори, сега се налага заради промяна на Държавния 
бюджет и актуализиране на Държавния бюджет да коригираме тези поименни списъци. Разбрах, че на 
въпросите ви така се постарах да извадя всичките въпроси, които са задавани на комисии съответно 
на различните точки да реагираме. Това, което единствено няма промяна в Държавния бюджет след 
актуализацията за 2010 год. това са парите за екообектите, говоря в целевите капиталови списъци. 
Тъй като в Закона за Държавния бюджет за 2010 год. срещу Монтана стои 1 500 000 лв. за изграждане 
на сепарираща инсталация на депото за отпадъци, ние сме в процедура в момента по него, там няма 
корекция по отношение на екообекта, който на практика касае целия регион, другото се налага от 
подобни съображения. Благодаря за подкрепата, само внесохме допълнителна информация, с която 
исках да кажа, че това нещо е приключено, сега се налага да бъде коригирано заради намаляването на 
парите за целевата субсидия. Общото намаление на общината 572 хил.лв. в момента това касае само 
тази точка - корекцията на капиталовите разходи.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря г-н Кмете. Желаещи за изказване от залата? Не 
виждам. Преминаваме към поименно гласуване на проекта за решение 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 
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Решение 
№ 503 

На основание чл. 21 т. 6 от ЗМСМА и чл. 18 от Закона за общинските бюджети 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Приема предложената Частична корекция на Списъка на капиталовите разходи през 

2010г. финансирани с целева субсидия, съгласно приложение №1. 
2. Приема предложената Частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на 

Списъка за капиталови разходи финансирани чрез приходи от § 40-00 Постъпления от 
продажба на общински нефинансови активи през 2010г. съгласно Приложение № 2 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана да отрази промените по т.1 и т.2. 
 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-131/15.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно информация за изпълнението на бюджета на Община Монтана към 
30.06.2010г. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от днешния Дневен ред. От злата има ли 

желаещи за изказване? Заповядайте г-н Йотински. 
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-жи и г-да, когато в началото на годината обсъждахме и 

приехме Бюджета на общината за 2010 год. беше изрично подчертано, че ние приемаме един 
конструктивен бюджет имайки предвид кризата, която е настанала в нашата страна. Към 30.06 
бюджета на общината е 30 539 579 лв. Държавните приходи, които за годината са 15 500 000 лв. 
закръглявам някои цифри за първото полугодие са преведени над 8 900 000 лв. Тези средства са 
превеждани ритмично от страна на Държавата. При местните приходи, при план 15 040 000 лв. е 
отчетено 5 626 000 лв. или около 37% за първото полугодие. Данъчните приходи при планувани 
2 495 000 лв. са постъпили 1 446 000 лв., тук сравнително 45,3 % горе долу един добър показател. От 
продажба на общинско имущество обаче тук нещата стоят съвсем иначе – при план 3 081 000 лв. са 
реализирани 165 000 лв. това ни насочва, че има още доста за работене. Съотношението между 
държавните и общинските приходи е 61,27 : 38,73. В разходната част на бюджета най-много средства 
са заделени за просветата, за образованието за годината над 11 383 000 лв. Бих искал да посоча в 
информацията на Кмета е посочена една цифра от просрочени вземания възлизаща на 121 800 лв. 
Тези просрочени вземания идват от наеми на общински обекти и жилища в размер на 40 000 лв., от 
наеми на земя 32 000 лв. и от концесия 9 164 лв. Независимо от това, тъй като тази точка има 
информационен характер комисията по Бюджет и финанси предлага, на основание чл.25, ал. 1 от 
закона за общинския бюджет и допълвам чл. 48 от нашата наредба, на ОбС, която задължава Кмета на 
общината до 25 число на месец юли да внесе такава информация, допълвам освен чл. 25 и нашата 
наредба и ОбС да приеме информацията на Кмета за първото полугодие. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Йотински. Доста дебати станаха по комисиите, 
независимо от това, ако някои желае да вземе отношение заповядайте. Не виждам. Заповядайте г-н 
Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н председател, дами и г-да съветници, благодаря за 
коментарите и въпросите по приемането на информацията за първото полугодие. Аз ще се опитам да 
кажа още няколко думи и още няколко щрихи визирайки част от вашите въпроси и вашите 
предложения, които са станали на комисиите при приемането на информацията за първото полугодие. 
Трябва да кажа, че по отношение на държавните и местните приходи процентите, които Председателя 
на бюджетната комисия г-н Йотински изнесе преди малко, като приходи 57% при едните и 37,4%  в 
местите приходи, един сравнително добър висок процент разбира се под 50% е, но е един добър 
процент на изпълнени.е казвам го не само, като Кмет на Монтана, а и в още няколко качества, най-
малкото и като Зам.председател на Сдружението на общините в България. Ще кажа още нещо, че 
дори в този си вид, ако не беше това изпълнение над 30% на собствените приходи българските 
общини при актуализацията на бюджета бяха разделени на две групи. Една група, които се справят 
по-добре в условията на криза това са областните центрове морските общини, образно казано 
общините с по-добри собствени приходи. Тяхната изравнителна субсидия беше коригирана с по-
висок процент, това предложение беше мое, въпреки че Монтана е в по-добрата група общини при 
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корекцията на бюджета и намалението на бюджета за общините със 100 мил. лв. първоначалния текст 
беше с 138 мил.лв., което дава възможност да бъдат разделени спецификата на общините в България. 
В Област Монтана от 11 общини, 10 попаднаха в слабите общини, тези които са под 30% собствени 
приходи в това число за моя изненада и общини като Лом и Берковица например, които не очаквах да 
попаднат в тази група. При това разделение на общините искам да кажа, че по-голямата тежест от 
корекцията на изравнителната субсидия, която е за местни дейности и която ще стане тема дори не 
толкова в следващата точка. Сега законодателя просто ни подсказва, че на следващата сесия без 
значение кога е тя в края на август или началото на септември, тогава ще я коментираме повече, 
затова искам да кажа, че общо взето това е едно не лошо изпълнение. Г-н Йотински изнесе едни 
цифри за данъчните приходи 45%, който е спрямо годишния план също е един добър прихода, само 
ще припомня, че миналата година това време бяхме на 35%, по отношение на изпълнение на 
данъчните приходи като процент от годишния план. Същото важи и за неданъчните, които по 
принцип в условия на криза са доста трудна част за събиране, при 21% миналата година сега е 
35,00%, очевидни са усилията и тук. Много добро е изпълнението на таксата за битови отпадъци при 
планирани 2 870 000 лв. изключително здрава работа по месечна 1 825 000 лв. е 63,5% е изпълнението 
на този показател. С една дума искам да кажа, че има доста резерви, така отговарям косвено на една 
част от въпросите, които разбрах, че има зададени от общински съветници за длъжниците 
юридически и физически лица. Искам да кажа, че общината провежда сериозна дейност по 
отношение на тези събирания, както от едните лица така и от другите. Аз се надявам наистина в края 
на годината резултатите да бъдат още по-добри и още по-високи. Искам да ви кажа, че и дума не 
може да става за паралел за събиране на местните данъци и такси, когато това правеше НАП през 
местните данъчни дирекции. Предходния период събираемостта беше в пъти по-ниска, отколкото 
сега, когато си го правим ние в отдел за местни приходи на общината. Разбира се има доста резерви, 
благодаря на хората, които зададоха тези въпроси, аз се надявам, че има коректен срок до края на 
годината част от хората, които са закъснели като юридически лица, които имат проблеми. Няма да 
скрием, че периодът е тежък в момента и за всички фирми, поради тази причина аз се надявам да 
бъдат изчистени тези задължения. Искам да ви кажа, че всички по-големи длъжници, всички фирми, 
които имат данъци за плащане в март и април постигнахме рекорд на събираемост, затова се дължат 
тези 63,5%. Нито едно от големите вериги, предприятия последните два дни имах среща с испанците 
на „Фитинги”, с „Мир” и с останалите и всеки един се опитва да чисти това, което има да го разсрочи 
и да може да го изпълни. Това което г-н Йотински каза и на практика, което е причина и малко по-
лошия ни показател това са продажбата на общинско имущество при планирани 3 мил.лв. изпълнение 
165 хил.лв., това наистина е най-малкото което имаме като изпълнение. Има обективна причина за 
това, нека припомня, че миналата година бяхме заложили една доста по-голяма стартова рамка, чието 
изпълнение на полугодието беше нула цяло и нещо, искам да ви кажа, че в момента едната от 
причините все още процента за изпълнение да е толкова нисък е фактът, че процедурите по ИРАС 
вече започнаха даже и първите търгове. Днес имаме на Индустриална закупен имот от фирма КРОС, 
т.с. аз ви давам информация на полугодието, но днес на 22.07 картината не е същата. Аз мисля, че в 
третото тримесечие ще се опитам да стигнем поне 1 мил.лв., т.с. изпълнението в проценти ще бъде 
поста по-високо, защото имаме заявени намерения за още няколко от тези обекти и това наистина е 
плюс на фона на това, което коментирах с колегите ми в съседните общини да кажем във Видин, във 
Враца, в Плевен, където интереса е доста по-малък и изпълнението е също доста проблемно. Тоест 
към днешна дата 22.07 не са 165 хил.лв. и това не е този процент, който ви го казах. В третото 
тримесечие и в началото на четвъртото аз се надявам, че при всички случаи ще вдигнем темпото още 
малко в тази посока. По разходната част на бюджета – на няколко пъти тук беше спомената темата 
образование. Трябва да ви кажа, че образованието и социалните услуги не са засегнати от корекцията 
на бюджета за 2010 год. Много комисии, много коментари, така наречената система на делегирани 
бюджети, напротив една част от вас искам да ви кажа, че към днешна дата, единствените 
второстепенни разпоредители в Монтана 72-ма, които имам като първостепенен разпоредител, които 
имат пари в излишък и които стоят по сметките са точно на делегираните в образованието, най-вече. 
Тъй като между вас е имало хора, които по обясними причини са искали да знаят след като има 
подобни средства в бюджета за тази година има капиталова компонента. Всеки един директор на 
учебно заведение трябва да покаже освен даването на заплати и на награди, защото очевидно това 
няма да важи за всички, какво е направил с тези средства. Аз мисля, че половината от учебните 
заведения във възможност да предложат оборудване и да направят ремонт за доста добри суми, 
каквито в момента има. Общината се е издължила на 100% въпреки кризата. Държавата също се е 
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издължила на 100% с всички възможни корекции образно казано, 40% от разходната част на бюджета 
е образование и в тази част към днешна дата ние сме достатъчно коректни в това отношение. Искам 
да кажа за ваша информация, може би, ако е пропуснато някъде в комисиите – голяма част от 
решенията, които имаме за годината са изпълнени към днешна дата. Това са решенията за 
абонаментни карти на възрастните хора над 70 години, превеждаме редовно парите на различните 
съюзи с много леки закъснения, които имаме в тази част, превеждане на пътни парите, които имаме 
за СБКО, за работно облекло, наградата на талантливите деца в областите наука, култура, изкуство и 
спорт, също минаха като комисии и са изпълнени коректно задълженията си, които имаме към 
бюджета и към решенията, които сме взели по-рано. Бяхме домакини на два големи фестивала покрай 
празника на града, Дикоилиевите празници, искам да кажа, че с всичко това общината се е справила 
със собствени средства и до край и онова, което е заложено, направена е икономия в тези кредите, за 
да може да реагираме по-адекватно във втората част на годината. Искам още нещо да кажа, което 
смятам, че също е важно и може би е избягало от вниманието на някои в комисиите, това е фактът, че 
текущия ремонт за годината, който беше гласуван е изпълнен на 100%, по отношение на улици, 
ремонти, подмяна на улично осветление. Искам за ваша информация да кажа, че Монтана в момента 
изпълнява три проекта по оперативните програми. Едната е по ОП Човешки ресурси, която вече се 
движи в крак и плащанията вървят ритмично. Това са за хората, които гледат хора в неравностойни 
положения със сериозни здравословни проблеми. Втората ОП Административен капацитет, пет 
общини от нашата област Монтана е Централна община също се изпълнява с известни забавения. 
Най-радостен съм да ви кажа е, че вчера беше реализиран на практика най-големия проект, както 
Отец Емил – Общинския съветник каза Вия Турлакия това беше третокласният Републикански път 
Видин – Монтана, в честта западен дял на Стара планина за общините Чипровци и Георги Дамяново 
и Белоградчик. Проектът е реализиран по ОП Регионално развитие, много добра комуникация. 
Честите заседания и в Министерски съвет и в качеството ми на Зам. Председател също ни помогнаха 
за разлика от други общини да не се бавим с месеци някои с години. Ние имахме текст, който е 
гласуван, че това е нашата част, като съфинансиране след ратифициране на договори, междинни 
плащания, последното окончателно остава за наша сметка на общината, а сега след одобрението 
средствата одобрените трябва да се върнат при нас. Тоест, това е един обект за 1 мил.лв. близо – 980 
хил.лв. с ДДС, на практика това е третия вход за последните четири години, които общината прави и 
аз се радвам, че в този случай той стана по ОП Регионално развитие. Защото за последните десет 
години в ОбС съм имал над 10 питания на различни конфигурации, в различни ОбС, затова. Пътя 
няма нищо общо с които и да е предходен период и трябва да кажа, че вчера и Областния управител и 
депутатите, които бяха благодариха, затова че на практика Монтана в този случай е подкрепила 
Държавата. Защото в тази година, без да съм кой знае какъв пророк много трудно можем да говорим 
за направата на нови пътища, поне от това, което имам като програми и като информация в 
Северозападна България такова нещо почти няма да се случи друго, ако има някаква корекция, има 
няколко рехабилитации, но общо взето възможностите на Областните пътни управления в Държавата 
в тази част са почти нулеви с оглед на кризата и това, което имаме. Мога коректно да кажа, че 
благодаря за въпросите и предложенията. Допълнително е имало и въпрос за допълнителни 
възнаграждения, аз ще кажа в другата част, има такива по строго определен начин. Когато става 
въпрос за ОП, има Наредба това е в Министерството на финансите, Министър Дянков го има, имат го 
всички министерства, там са ангажименти по образец, които са нормални и типични за всички, 
останалите там, където имаше допълнителни извън работно време всичко това е прекратено и други 
неща съм приготвил за прекратяване за втората част на годината. Тай като ние и миналата година 
правихме актуализация и антикризисна програма 2009, сега също се налага с тази актуализация да я 
направим и надълго и нашироко ще се спра и на този въпрос. Както и на още едно предложение, 
което е дошло от съветниците за автомобил за детска млечна кухня, какъвто имах като питане, 
какъвто имаше заложен в бюджета и какъвто в следващата точка, като коментираме актуализацията 
само в честта местни приходи ще кажа, какво е възможно да бъде направено, въпроса мисля, че е от 
д-р Джурджов на комисии, какво можем законово да направим и какво не можем. Ще имаме време 
поне още един месец до другата актуализация, която на практика трябва да повтори тези неща, които 
вие сте гледали в момента в комисиите да можем да изпълним евентуално и при какви условия и 
подобен проблем, който е заложен. Така че, това е информацията, която исках да извадя и да ви 
представя за изпълнението на бюджета до тук. Огромна част, почти цялата капиталова програма и 
всичко останало, което има през бюджета е изпълнено, има още неща разбира се, които чакат. 
Предполагам, че и на тези въпроси ще отговоря – кога ще почне основния ремонт на улици и на кои 
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улици и как – това са 100% общински пари ще започне тогава, когато минат търговете и тогава, 
когато имаме сили и възможности това нещо да го направим. Аз много се надявам, че ще успеем да 
стартираме, имаме няколко ключови обекта до края на годината, които в момента не разплащам, това 
е приключването на православния храм на груб строеж. Да се надяваме, че със средствата, които ще 
влязат по § 40, които не могат да бъдат отклонявани за други неща ще бъде направен и от основния 
ремонт това, което е в най-значителна степен е необходимо, това разбира се е втората част на 
възстановяването на Мала Кутловица. Искам да кажа, че всички останали улици в това число и 
Велико Търново г-н Аспарухов, тъй като ни предстои реализирането на много голям проект по 
водния цикъл за водопровод и канализация на територията на града и дано той да стане, защото ние 
ще бъдем от малкото общини в България, които може по Програма Околна среда да стигне до 
реализация на подобен проект, тогава това трябва да бъде всичко наложено и напасвано по всичките 
204 улици на града и там, където се налага отново да се връщаме към него естествено, че при тази 
ситуация ще се въздържим. Там, където подземния кадастър е сменен и всичко е направено, какъвто е 
случаят с Мала Кутловица ще тръгнем от там. Разбира се още до следващия период или до 
следващата сесия ще ви бъде дадена информация за текущо изпълнение, въпреки че по Закон съм 
длъжен да го правя на полугодието, това не пречи, защото, за да предложа някаква корекция, аз 
трябва да покажа приходоизточника и по кой начин това нещо става, иначе няма да е възможно. 
Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Други, които желаят да вземат 
отношение? Заповядай Крум Милетиев. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, дами и г-да общинска 
съветници, освен малките приходи от продажба на недвижими имоти, отчитат се и малко приходи от 
данък придобиване на имущество по възмезден начин §13-04 и от общински такси за ползване на 
пазари и тържища и т.н. Ясно ми е, че §13-04 данък върху придобиване на имущество няма как да 
зависи от Вас. Миналата година отчета за 2009 год. до колкото си спомням беше около 500 хил.лв. 
Вие го завишихте с още 500 хил.лв., което хипотетично означава, че трябва да се продадат имоти и да 
се придобият активни имоти за около 20 мил.лв., ясно ми е, че няма да се изпълни. Въпрос ми е, може 
би трябва да коментираме как ще компенсираме тези разходи с приходи, защото много добре знаем, 
че срещу тези приходи стоят разходи. Д-р Джурджов попита за списък с длъжниците знаем, че тези 
длъжници се публикуват, може и да има някакъв ефект от това, че някои го има в този т.н. черен 
списък, това като превантивна мярка. Другото, което е, в ПК по Бюджет и финанси, когато минава 
някаква докладна за прокарване на трасе за сервитут, тук задавам въпроса – тази фирма, която го 
желае, имаме ли някаква законова рамка в общината, която при всяка една такава услуга да се 
изисква да се проверява по вътрешен ред, да се направи някаква организация т.с. да задължи фирмата, 
ако има задължения да си ги изчисти. Все пак, когато изискваш нещо от общината, дори да се 
извърши и техническа услуга се правят известни разходи, от които трябва да има приходи. Това са 
въпроси, в посока увеличаване на приходите. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Крум Милетиев. Други, които желаят да вземат 
отношение? Заговаряйте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Да отговоря на г-н Милетиев. Това е вечното упражнение, как да 
увеличим приходите и да намалим разходите в условия на криза. Разбира се това не е първо действие 
и за първи път да се случва сега поне на по-голямата част от вас, но аз мисля, че ще има промяна на 
този процент 2,5, който е за възмездни сделки, за който казахте преди това. Очевидно е, че ще трябва 
да съкратим част от разходите, за да могат да се съберат двете части в тази посока и аз се надявам 
това да стане. Що се касае до списъка, за който сега и Вие коментирате след доктора, да, НАП това го 
прави официално, тя вече ги е изнесла. Ние можем да го направим това нещо още един път не в 
тридесетица, а в стотицата. Ние работим по него, както и сегашния Министър и бивш Кмет на 
Габрово Дончев каза – месечен график имам, затова как и до колко можем да съберем и до къде да 
стигне този процент. В предходни години това обикновено го правим ноември, декември, когато 
приключваше годината, когато винаги много трудно приключва, докато сега това е в първите месеци 
на годината и разбира се най-силните месеци март и април за данъците и такса смет. Така че имаме го 
предвид подобно нещо, с част от тези длъжници уговаряме разсрочени плащания просто да не ги 
изгубим, защото има такива, с които много трудно се преговаря, които използват по-различни 
прийоми, които са известни в правния мир и има разбира се проблеми с тях. Отново казвам това, 
което го има в момента като данъчни постъпления и като такса битови отпадъци хич не е лош 
показател 40% на едните и 60% на другите е една добра база. Да не кажа, че единствения начин да 
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реализираме предложение, каквото имаме, като купуване на автомобил за датската млечна кухня 
може да стане само при преизпълнение на данъчните приходи, а вече не може да стане като целева 
субсидия, защото ние имаме субсидия за годината тя е коригирана и е изпълнена. Ние не можем да 
ползваме част от инструментите, които примерно можехме да използваме февруари в подобна част. 
Така че при следваща актуализация, евентуално в зависимост от тези движения, за които говорим 
сега можем да дадем информация дали и как бихме могли да реализираме подобен род неща. Просто 
искам да кажа, че това е непрекъснато действие и част от антикризисните мерки те ще станат предмет 
на разговор в следващата точка, които вече сме предприели, някои от колегите ми в страната от два 
месецът са ги предприели, чакайки евентуална подобна актуализация, но затова ще кажа повече в 
следващата точка. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други, за изказване има ли? Не виждам. Моля 
онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията по тази точка да гласуват „за” 

„За” – 26,  
„Против” – 0,  
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към гласуване на проекта за решение, а именно приемане на информацията за 

изпълнение на бюджета 2010 година - първо полугодие. Поименно гласуване  
  

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова ----  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев За 
Иван Славчов Въздържал се  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров ---- 
Ивета Станкова  ----    

 
25 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 504 

На основание чл. 25 ал.1 от Закона за Общинските бюджети   
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Приема информацията за текущото изпълнение на бюджета към 30. 06.2010 година. 
 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-132/15.07.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно актуализация на бюджета на община Монтана за 2010 
година. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.11 от днешния Дневен ред, а именно 

приемане на актуализация на бюджета на Община Монтана за 2010 година. Стана дума, че Закона за 
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актуализация на бюджета излиза с утрешен Държавен вестник според информацията получена от г-н 
Иван Славчов и фактически ние изпреварваме, но данните по актуализацията на бюджета са известни. 
Разбира се следват и нови разчети по параграфи и дейности, които Министерството на финансистите 
ще пусне по административен ред във връзка с изпълнението и приетия Закон за актуализация на 
бюджета. Поради тази причина на настоящия етап приемаме и настоящата актуализация, ако се 
наложи г-н Кмете съобщи в края на август или вероятно в началото на септември след това ще 
обсъдим с председателите на групите съветници, затова ще ги помоля след приключване на сесията 
да останат да уточним това нещо, ще приемем и нови корекции по актуализация на бюджета. 
Известно е съгласно Закона след шестмесечието можем да правим корекции и на деветмесечното и до 
края на годината. Ако се налага това, вече каза ще го направим в съответните срокове, ако има 
съответни разпоредби на Закон, ако излезе нов за изменение и допълнение на закона за държавния 
бюджет. До колкото имам информация се готви нов Закон. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, Вие вече в същност 
казахте графика за приемане на актуализацията на Държавния бюджет от българските общини, от 
следващия период. Разбира се ние имаме подобно право, вчера ни беше графика и в Министерството 
на финансите и статистиката, при която ни беше приет отчета на полугодието. Дадени са 
нотариалните показатели, които по нищо не се различават от всичко това, което знаем, което сме 
коментирали. В продължение н четиридесет дни аз участвах също в работата на тези комисии в това 
число и в Народното събрание, в това число и в някои от комисиите, в това число и с екипа на 
Министерството на финансите, така че данните и цифрите ги зная наизуст, никаква корекция няма от 
това, което ние ще предприемем. Ние днес коментираме само ограниченията в честта Функция 
„Общинска администрация” или община като цяло. Функциите „Култура”, „Здравеопазване”, 
„Капитални вложения”, „Целеви капитални”, за „Общински пътища”, „Обща изравнителна субсидия” 
това като проценти вече е факт, законодателят е приел така както беше коментирано. Предстой тези 
поправки да бъдат нанесени и подробно разбити в следващата ни сесия когато и да е тя в този период. 
Аз искам да кажа само едно нещо, защото разбрах, че е имало питания от отделни общински 
съветници, затова какво и как се случва с тази администрация. Миналата година с Държавните 
стандарти намалението беше 10% за администрацията, от началото на тази година с още 17%, в 
момента с актуализацията на Държавния бюджет корекцията за намаление на общинската 
администрация с 13,6% на годишна база, това означава 27,4% от 01.06.2010 год. Като след 
допълнителните ни разговори, които имахме в Министерството на финансите от корекцията на 
длъжностите бяха извадени изборните длъжности – кметове на община, кметове на кметства, 
навсякъде в България и длъжностите, без които също не може нито една администрация – главен 
архитект, главен счетоводител, секретар – като беше направена една корекция, предварителното 
намаление 15% стана 13,6%, което отново казвам последно 27,2% е доста сериозно 
предизвикателство за която и да е администрация. За 11 год. преживях доста съкращения. Да ви кажа 
как реагираха колегите ми навсякъде в България в тази ситуация – първо ние нямаме хора навършили 
пенсионна възраст според сегашното законодателство, които са на работа в общините, това е някакъв 
мит, който сигурно някъде го има, но това поне не касае нашата община. Ние нямаме незаети бройки, 
примерно говорех с Шахов на Враца има около 12; 16, има възможност за реакция някъде. Т.с. всичко 
онова, което го има като предложение трябваше да касае като намаление в това тримесечие директно 
хората, които са на работа в общините на Република България и в кметствата в това отношение в 
селата Република България. От 23 хиляди души за 5 хиляди фондът е по-малко в този период. Тази 
корекция, след като е приета, която се приема на нож от всички общини без значение тук няма 
политически демагогии по темата не се приема добре от никои. Защото това намаление основно губи 
от Функция „Култура”, „Здравеопазване” и най-вече „Общинската администрация”. Възможностите 
са няколко тъй като е поредно или да бъдат уволнени хората или да има смесен вариант за 
дофинансиране или това, което 90% от големите областни центрове без изключение приехме да 
намалим особено в третото тримесечие фонд Работна заплата и една част от хората или да са на 
намалено седмично работно време, каквито са Хасково, Силистра, Смолян и десетки общини или част 
от тези хора да излязат в неплатен отпуск това, което казах многократно по телевизията това, което 
приеха всичко хора от администрацията. Едно е да извадиш някого, затова че не се справя със 
задълженията си, друго е в подобен начин, още повече че рамката за 2011 година ние тепърва ще я 
коментираме с Министерството на финансите, тя не е ясна още. Няма как от 140 човека в Общинската 
администрация да изгоня 40, от които 20 в кметствата. Това означаваше 20 кметства да ги задраскам 
и да оставя Кмета сам, без нито един до него, няма Вирове, Безденица, Габровница или за което се 
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сетите в която и да е част. Така искам да отговоря на въпроса. Трябва да кажа, че хората го приеха 
добре като особено Функция „Здравеопазване” на фелдшерите и медицинските сестри взеха по един 
месец неплатен отпуск и не пожелаха да сменят работодателя си имайки предвид спецификата на 
работата, затова че сега периодът е летен и примерно голяма част учебните заведения са затворени 
или са за ремонт, за да може септември месец, когато децата тръгнат отново те да бъдат на 
разположение. Така че в тази актуализация в нейната първа част това е само промяната 
дофинансиране на 10 бройки и търсене на резерв за другите 32-ма. Аз смятам, че на този етап е 
неуместно да ви предлагам общо счетоводство на всички кметства в Община Монтана. Що побъркам 
кметовете, ще побъркаме хората до край няма да могат елементарни неща да направят, още повече че 
сега и субсидията в културата да кажем в читалищата 10 на годишна база и 20% от 01 Юли, 1/3 от тях 
няма да си дадат смешните хонорари и осигуровки от тях, камо ли за някаква друга дейност да 
говорим до края на годината. Мисля, че поведението ни в тази посока то не изключва поведението ни 
на десетки общини в България е да приемем този вариант докато преговаряме процедурата за 2011 
год. Тогава вече ще видим и ще решим дали да правя друга промяна в структурата, затова не е 
направена промяна в структурата, а на този етап сме намерили тези неща, които касаят разбира се 
желанието на всички хора за моя радост нито един от кметовете в селата включвам и себе си в тази 
посока, въпреки че сме защитени от подобно действие ние също пускаме неплатен отпуск, аз утре 
излизам 6 дни веднага въпреки около 100 дни платен. Това не важи само за мен и това не е 
единственото място в България, където в подобна ситуация хората реагират в момента. Това са 
десетки хора, 72 второстепенни разпоредители, 1458 изключвам образованието, социални услуги, 
отбран и сигурност, остават около 600 току така от раз без нормално основание не може според мен, а 
и не само според мен да се покаже вратата на 120 човека по този начин при положение, че всички 
отговарят на условията, че нямаме пенсионери и че няма незаети бройки. Затова сега обяснявам само 
това действие, което касае Местните дейности, а след като приемем преработката на бюджета – този 
термин ме развеселява малко – актуализацията, примерно 2000 год. осем актуализации правихме, 
колко пъти се наложи толкова в крайна сметка. Ние на практика вече на следващата сесия трябва да 
конкретизираме тези 265 хил.лв., които сега трябва да ги намалят в местните дейности по точно в 
изравнителната субсидия, аз трябва да покажа функциите от които да ги отрежа и да ви ги предложа 
за да можем да подкрепим и да изкараме годината така че да не страда системата и да можем да 
отговорим на тези условия и на тези услуги, аз съм готов и сега на 100%. Но все пак това, което каза и 
Председателя, което и Иван каза преди малко при положение, че чакаме публикацията в Държавен 
вестник, колкото и да нямам никаква промяна и корекция в това, което всички знаем като показатели, 
което Министерство ни даде. Ще имаме възможност на следващата сесия функция по функция да ви 
дадем и другите промени, на практика целевата субсидия за капиталови и това, което касае 
администрацията ние го гледаме в това решение, което касае Местните дейности. Вече другите 
функции, за да спазим всичко едно по едно ще трябва на следващата сесия. Това е информацията към 
момента, така че по-големи подробности относно това къде ще отиде минуса на 572 хил.лв. за 
Община Монтана, за различните общини в Област Монтана и в България това е различно, това нещо 
го имам и сега готово, но за да спазя Закона трябва да го предложа на следващата сесия и да покажа 
мерките и начините за компенсиране на това. Защото в първоначалния бюджет ние това нещо сме го 
приели, като никъде не е имало текстове за намаляване. Това е логиката на решенията, които са взети, 
които ние знаем, участвахме в преговорите за тях да се надяваме, че картината и рамката ще бъде по-
добра. Надявам се да бъде така, за да можем да изпълним повече услуги. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Кмета. Моля за изказване от залата! Има ли 
желаещи да вземат отношение по тази точка от Дневния ред? Не виждам. Преминаваме към 
гласуване. Поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
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Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 505 

На основание чл. чл.18 и 22 от Закона за Общинските бюджети и чл.21,ал.1 и чл.44 ал.1 
т.5 от ЗМСМА 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

 
1. Приема корекцията в разходната част на бюджета 

за 2010г., считано от 01.07.2010г.,  по  функции, 
дейности и параграфи: 

 

    Разходи държавна дейност – дофинансиране  
  Функция 1 „Общи държавни служби” + 28 000 
    Разходи местна дейност  
  Функция 2 „Отбрана и сигурност” - 10 000 
  Функция 5 „Социално осигуряване 

подпомагане и грижи” 
- 18 000 

 
2. Възлага на Кмета на Община Монтана да отрази промените на 

бюджета по функции, дейности, параграфи и бюджетни звена, 
както и тези, произтичащи от решението на ОбС за корекции в 
поименния списък за капиталови разходи, финансирани чрез 
приходи от § 40-00 Постъпления от продажба на общински 
нефинансови активи през 2010 г. 

 
 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Питания. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към последна точка от Дневния ред, а именно 

питания отправени към Кмета на Община Монтана. Г-н Златко Тодоров получи отговор на питането 
по отношение на пл. „Ал. Константинов”. Нали намерихте отговора? Заповядайте да изразите 
отношение по отговора.    

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Аз в момента не мога да изразя отношение тъй като видях тук, че 
10 хил.лв. е направила комисията, но според мен това едва ли ни удовлетворява всичките, защото 
какво значи 10 хил.лв. Площада е разбит, той ще продължава да се разбива и тези 10 хил.лв. нищо не 
ни вършат. В крайна сметка, този площад ще бъде ли ремонтиран, ще бъде ли подобрен или не? 
Някои жени казват, че им се чупят токчетата, други количките им, наистина е така, което казвам. Аз 
смятам, че тези 10 хил.лв. не мога да кажа, но ми се струва, че са доста повече, ако тръгне да се 
ремонтира.     
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към кмета на общината. Заповядай Станоев, след 
това Джурджов. 

Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Г-н Кмете, аз си дадох равносметка, преди да задам въпроса, 
че на тази тема за първи път задавам въпрос. Става въпрос за образование и става въпрос за случая с 
ЦДГ №11. Трети или четвърти път се занимаваме с Директорката на тази детска градина, поне като 
частна институция с това, с което аз се занимавам – телевизия. Това, че родители продължават да 
идват това означава, че децата, аз не мога да се изкажа, като специалист, но мога да се изкажа, като 
родител – когато голям процент от родителите идват, задават въпроси и не са съгласни с 
управлението на този обект смятам, че общината, първо аз като Общински съветник трябва да 
задавам въпроса, след това общинското ръководство в лицето на хората, които се занимава с това 
нещо трябва да дадат някакъв отговор. Надявам се отговора да не е четвърти път един и същи, 
препоръчвам Ви на фона на това, което казахте Вие преди малко – трябва да направите съкращения, 
трябва да са обмислени, но когато има напрежение смятам, че ние като общински съветници трябва 
да защитаваме това, което искат хората, препоръчвам Ви и Вие да го свършите, аз искам отговор – 
Какви мерки са взети за Директорката? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам да кажа, че има и жалба от родителите на децата от ЦДГ 
№11, която е адресирана до доста институции включително и ОбС – Монтана. Чакаме отговор от 
администрацията, комисията по Молби и жалби и предложения на граждани също ще се занимава. 
Това е едно от съобщенията, които искам да кажа и след това като приключи точка питания ще 
направя и някои други съобщения, които съм длъжен да кажа. Джурджов, заповядай. 

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Г-н Кмете, понеже се обсъжда бюджет, криза е, конкретно 
питане мое и включително на живеещите в Жерави. Разстоянието от Жерави до Флестъра грубо 
казано има една бетонна пътека, не е правено от общината, минаваха товарни автомобили, които 
правеха обект там, кои го прави, как го прави, счупена е добре. Въпросът е следният от една седмица 
е изсипан и един КАМАЗ с камъни и е затворен пътя включително и цялата пътека. Не е разумно 200 
човека да ходят в калта така, че който го е направил да си го почисти, а да си и отремонтира това, 
което е направил. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета? Заповядай Ани Стаменова. 
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Г-н Кмете, аз имам два въпроса. Единия е, като Председател на 

ПК по молби и жалби и сигнали на граждани, многократно и тук на сесия съм казвала, че 
администрацията за съжаление не отговаря на гражданите. Има даже и няколко жалби, затова че не 
им се отговаря на хората и т.н. Затова питам, какви мерки ще предприемете Вие за това нещо? Аз 
знам, че Вие не сте длъжен да отговаряте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Зависи кои са гражданите , ако е Горчев, Лило Йоцов, Ефрем там, 
където има медицински случаи и където са всички институции вече не отговаряме. Защото между 
гражданите има такива, които за стотен път пишат срещу всички без изключение. 

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Тях ги изключвам, защото и със Светлин Николов сме 
разговаряли за тях, но има и други. Аз даже мога да Ви кажа конкретни неща, които от февруари, от 
март месец не им е отговаряно. Има и такива, които са конкретно към Общинския съвет, но ние не 
можем да вземем отношение. 

Другия ми въпрос е за ул.”Райна Княгиня” – преди около три седмици може да има и месец „В 
и К” правиха ремонт, точно на завоя със ул.”Захари Стоянов” има една огромна дупка. Минавам 
всеки ден многократно, а и гражданите ме пипат – „В и К” носи ли някаква отговорност за тази дупка, 
не трябва ли да си я поправят, кой носи отговорност? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Мога да бъда полезен с виц, за енаргото да ме извинява Иван 
Тодоров и „В и К”, ще отговоря разбира се, шегувам се. 

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Другото нещо, пак във връзка с този завой много често стават 
малки сблъсквания, защото няма никаква видимост за тези, които идват от ”Райна Княгиня” към 
”Захари Стоянов”. По тази улица много често и таксита минават и за нашата фабрика и други има 
питане дали има някаква възможност да се сложи някакъв стоп или някакво огледало за обратно 
виждане. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания? Заповядай Бояджиев. 
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Първо искам да благодаря, затова което се направи около 

театъра – отводняването. Дълги години търпяхме локвите, които се образуваха, сега вече ги няма, но 
питането ми е сега ще се до оправи ли, защото сега се получава обратния ефект, като завали пък сега 
става много кал? Но пък вече се спря това наводнение и мисля, че включително и служителите на 
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кабелната телевизия могат да стигат до колите си, защото преди през това море изобщо не можеше да 
се минава. 

Другия ми въпрос, които ми го зададоха живеещите в Младост 1 и Младост 2, на какво се 
дължи това и дали има предвидени средства и процедури за борба с бълхите? Някаква невероятна 
популация в междублоковите пространства включително и детските площадки. В някои блокове даже 
събраха пари да обработят вътре помещенията мази и коридорите, но междублоковите пространства е 
пълно. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Бояджиев. Други питания има ли? Заповядай 
Георгиев. 

Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми колеги, у-ми г-н Кмете, моето 
питане е следното – Какъв контрол упражнява общината, относно спазване на Наредба № 26 на 
Министъра на здравеопазването за приемане на деца в детски ясли? Предварително Ви благодаря за 
отговора и очаквам, че Септември месец ще получа писмен отговор. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета на Община Монтана има ли? 
Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Благодаря за въпросите дами и г-да общински съветници, разбира 
се, че ще отговоря писмено за другата сесия, но искам все пак да направя коментар по всичко това, 
което в момента го зададохте. Г-н Станоев Вие казахте, че за ЦДГ №11 четвъртия отговор е един и 
същ. Когато говоря с двама юристи или с трима и когато гледам едната подписка, аз имам още две 
други алтернативни и вземането на крайното решение примерно във VІ градина и в ІV стигна до 
прекратяване на отношенията след множество сигнали и до Вас. Аз съм от хората, които съм 
извършил доста такива, в първия мандат имаше 25 дела за уволнение срещу мен след това, които се 
водеха четири години и не съм склонен да разсъждавам емоционално по тази тема. Да, двете дами, 
които са уволнени, които са с по-ниско образование, от които едната ми е родителка и я познавам 
повече от 30 години. Сигурно е много неприятно в подобна ситуация, когато няма деца и не отговарят 
на условията да ти покажат вратата навън. Ние не сме давали предписания, кой да бъде уволнен. 
Директора на съответното заведение носи отговорност, ако това, което е направил е неправомерно 
това е движение от трудово правен характер. Ние коментираме две уволнения такива, трябваше да 
направя 120 само сега и не е сигурно дали след това няма да мина към подобно нещо. Аз разбирам 
това, че една група хора, които бяха и при мен това силно ги интересува, особено тези, които има по-
близки роднински връзки по между си. След като децата се водят 125, а са под 100 и няма такава 
група, аз им казах, че Септември месец може да падне още една група и още две да си отидат без 
значение кои. Три пъти гледах с юристите и им казах – ако има нещо, което е неправомерно, което тя 
е извършила спрямо вас, вие по нормален съдебен път ще си търсиш правото след като неправомерно 
си бил уволнен, па те връщат, па те уволняват, ако има някакъв проблем Административния съд и 
другите веднага ще го върнат това нещо. Това е едната част на медала, но извинете аз ги познавам 
доста добре след като управлявах подобна система от близо 5 хил. души, 95% жени, аз не мога да 
издържа на аргументи от порядъка на това, че някои ходил след някои и на обед в 12,30 ч. си купувал 
бутилка вино. Купува си, защото му се пие вино, ако на Джурджов му се пие бира няма да си купи 
вино. Има сигнал за еди какво си, аз с клюки и с приказки и с постановки, защото за мен не е тайна 
позицията на всички по темата и те ще продължат да ходят до тогава докато, защо до сега не 
повдигаха като беше много зле, защото сега започнаха уволненията, като уволнят другите ще се 
наредят други по този начин. Искам да кажа, че не съм погледнал само отгоре, защото в подобни 
условия, където работиш това също е неприятна тема, защото е свързана със съкращения, свързана е с 
хора, които сигурно имат основания. Директорката е наказана, въпросът е степента на наказанието да 
отговаря на това, което е направила. Защото там има аргументи, на които сериозен човек не може да 
отговори и юристите няма за какво да се хванат, защото след това съда ще ми го върне. Тя ще ме съди 
утре за действия и ще е абсолютно права, защото аз имах три случая подобни, при които съда ми ги 
върна. Не че някои се е върнал, както казах – където съдия е свирил и попа е опявал и където съм 
предприел действия не съм върнал никой, колкото и пъти да съм се връщал след това. Не може така 
леко и емоционално да мине. Удовлетворения, какво удовлетворение ще получа докато не уволня 
онези и докато не върна тези, тогава ще дойде другата група за следващите две, които ще кажат - от 
къде на къде. В Инспекцията по труда е казано при уволнения кой има защита. По ниското 
образование си отива, ама тази с висшето образование да ходя да я изпитвам, така ми казват. Аз не 
мога да коментирам дипломата нито твоята, нито неговата, вие сте си я получили. Какво значи да 
ходя да я изпитвам аз? Там е казано - при равни условия този с по-ниско образование си отива, ти си с 
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полувисше образование. За съжаление има много свестни хора със средно образование, които ми 
вършат повече работа от редица други, нищо че и аз съм с друго, но тук няма емоционален подход. 
Тази ти носи документ от ТЕЛК, другата ти носи оттам, ти си отваряш очите след като си 
административно лице ти си избираш, никои не е казал кого да уволнява и кого да не уволнява. 
Носиш си отговорност за тези решения. Затова ще отговоря, ще направя проверка, но аз няма да 
отговарям непрекъснато тук докато някои получи удовлетворение, затова че някой съм го бил 
изгонил, след това като ми го върне съда, кой ще плати обезщетението. Подозирам, че не тези пет 
шест майки, които са се наговорили с учителите, а отново ще трябва да се върне приказката при мен, 
както многократно до сега. Тогава ще кажете – от къде на къде ще пращаме такива обезщетения за 
твоите неправомерни решения. Аз не искам да ми го връща съда. Искам да кажа, че по тази тема ще 
получите отговор, той ще бъде такъв, че никога няма да удовлетвори всички, но трябва да ви кажа, че 
в последната година два такива случай направих и промени бяха направени. 

Д-р Джурджов, вероятно коментирате „легендарна” за мен личност – КРИТ. Много се надявам 
да е точно този случай, за който говорите Вие. Аз имах сигнал за Жеравите, оказа се, че имотът е 
частна собственост, което не пречи да бъде направена акция в тази посока и сте прави да се 
възмущавате. Попитах Ангелов, но тъй като той беше в отпуск, той ще ме замества сега докато се 
редуваме с неплатените отпуски, веднага ще ви дам отговор дали става въпрос за същата персона. 
Всички възможни глоби, които могат да бъдат направени в това число и в частна собственост, ако се 
окаже. Защото са казали, че трябва да го изчистят това с боклуците горе, просто се притеснявам да не 
се окаже, че говорим за някои друг. Това беше сигнал и на други хора, които живеят там и то 
абсолютно законен. Аз бях три пъти по възмутен от Вас, защото имам и други основания към четири, 
пет човека, за които все няма начин да бъдат вкарани в някакъв ред в този град. Ще Ви отговоря 
писмено след като направя проверка, но бъдете сигурни, че дори да е частна собственост, както 
казаха тя също не може да бъде в такъв вид, че да изсипваш камионите с боклуците. Защото в единия 
случай се оказва точно така, псувни и ругатни по отношение на кметове, на зам. кметове и на разни 
други, ще си сменя ръкава в тази ситуация. След като си направил веднъж ремонт на едно нещо, без 
да искаш мнението на общината, след като си наказван, ние сме го глобявали няколко пъти вече. Не 
изключвам този случай да е подобен, но нека да изчакам, ще Ви отговоря. 

Г-жа Стаменова, по повод жалбите, има тук там няколко, които след пития, десетия или 
петнадесетия отговор сме се отказали. Аз се пошегувах в началото, но имаме вече медицински 
случай. Има някои, които сега ще бъдат медицински, защото страдат от раздвоение на личността и аз 
се надявам да спря и на тях на десетия или петнадесетия път. Сега вече няма премиери, няма 
областни, няма кметове. Докато беше срещу един или двама беше нормално, сега са подкарали 
всички институции, които са корумпирани, скапани, отвратителни само защото не съм върнал завод 
„Балкан” на някого и защо в 1954 год. съм му взел имота на някой, а пък аз съм се родил години по-
късно без нашите дори да се познават. Горчев не е единственият, Лило Йоцов е другият, който хвана 
Министър Цветанов на входа на полицията и те ми звънят от София – какъв е този възрастен човек. 
Казвам, че това е стотният министър, които в последните десет, петнадесет години той го е хващал за 
главата да му върна Теменуга и всичко покрай Теменуга, ми не мога да му върна това нещо … Няма 
как да стане, намери един начин, при които да не ни затворят, законов начин да ти го върна, няма как 
да стане, десет човека го гледат. Петнадесет пъти да искаш да ми пишеш срещу абсолютно всички, 
вече и срещу областен управител и съд и прокуратура и всичко. На тези, на които не сме отговорили, 
изключвам тези десетина случай, между които здравословни наистина, защото вече двама са 
доказани, че са здравословни и няма да отговарям повече на тях, слава на Господа, за останалите – да. 

За ремонта на „Райна Княгиня” добре познавам улиците и знам защо ме питаш за това нещо. В 
момента ще уточним това с маркировката, което е нагоре, а ремонтите на „В и К”, разбира се ще 
получа информация. Единствения участък в целия Живовски квартал от „П.Евтимий”, „Иван 
Александър”, „З.Стоянов”, „Агликина поляна” до „Жеравица” най-високата улица „Райна Княгиня” 
наизуст ги знам всичките, всичко е подменено до край. Единствения участък, който не е подменен 
подземния кадастър е това, за което ми говориш – участъка между „Иван Александър” до къщичките 
надолу до пътя на „Веренишка”. Защото шеста, осма година там мисля, че там минава голямо трасе, 
„В и К” не са съгласни, многократно го рехабилитирахме целия Живовски квартал след 45 години сме 
го сменили с водопровод и канализация. Единствения участък е този, защото „В и К” не се 
съгласяват, защото трябва да спрат водата и не могат чисто технологично това нещо да го направят, 
но ще получите отговор. Вероятно става въпрос за тази отсечка, всичко останало друго, което е 
променено, от Веренишка нагоре нямаме подобни проблеми. Това остана последното, другото е на 
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самата Гробарска от китайското кръстовище до тук, която четвърта, пета година прехвърляме, защото 
състоянието на подземния кадастър е отморително и няма къде да мине трасето.  

Бояджиев, Младост 1 и Младост 2, радвай се, че не живееш в Лом бих ти казал на шега. 
Правим такива пръскания, всички предписания, които ни дава РИОКОЗ ги изпълняваме. В тази жега 
и в това, което мине сега както Дунава сега отстъпи, специално покрай водоемите е нещо 
отвратително. Държавния бюджет, трябваше да гласуват 3 мил.лв., допълнително само за пръскане 
срещу комари и мисля, че го гласуваха, не съм много сигурен. Тук няма как да го гласуваме, в 
общинския бюджет е, всички тревни площи и всички пръскания, които имаме в този сезон сме ги 
направили, все още не са разплатени, но ще проверя специално в тази зона Младост 1 и Младост 2 е 
твърде широко, като пространство. 

Другото нещо, което е за приема в дневни датските ясли на г-н Георгиев. Ето хубаво е, че 
задавате вече такива въпроси за детски ясли, до сега не задавахте. Добре е, че някои от вас, четири, 
пет имат дечица да са им живи и здрави така подкарахме и яслите и градините и детската млечна 
кухня, бял ден няма да видя, когато не сменя това нещо, защото и аз се редях с канчетата там, сега 
други се редите по обясними причини. Като ви натискат хората и ви питат – ти като си съветник, 
какво правиш. Беше прав Найденов като ми каза – ние купихме кола за кучкарника – защото ни 
задължиха, а не сме купили за децата и тръгнаха една екоорганизация да ме съдят, че няма интернет и 
в три поредни дни не е 18ºС в кучкарника, което вече ми беше прекалено. Човек изпитва и други 
желания, когато му поставят подобни въпроси, те са от порядъка на това, когато се ядоса Стоичков 
какво говори. Ние нямаме в центъра дневния за спешна помощ подобен род неща, сега да си дойдем 
на думата и си напълно прав, защото оттук се чудиш как да ги изсмучеш тези неща, за да купиш за 
децата на Монтана докато там ме принудиха просто с това решение и щеме нещеме трябваше да 
вземем решение за домашния приют за животни. Ще търсим решение и на този въпрос. Аз се надявам 
да реагираме там. Приема на деца е едната тема, другата тема е, че това е Функция „Здравеопазване”, 
където ще има леки пипания, аз се надявам те да не стигнат до край да не тормозят хората. Вече 
виках директорките и четирите, горе долу имаме нагласа за работата в тези условия. 

Ще получите всички и писмени отговори, живот и здраве за следващата сесия. Трябва да кажа 
тук, че екипа на ОбС, тези двете дами и госпожи и Председателя на ОбС също си пусна неплатен 
отпуск, щом е за всичките и е част от администрацията те също не възроптаха, те няма накъде, той, 
също и след като това важи за всички хора, трябва да подходим коректно. Вие също в тази част, като 
реакция се надявах поне един месец да не се събираме. В същия момент до следващата ще ви дадем 
информация къде и какво е направено, без значение кой и в какъв отпуск е, за да може малко да 
свием приходите дами и г-да. Може в това тримесечие, може да се виждаме много пъти, на много 
места, но по възможност малко по-малко тук, за да можем да свием малко от разходите от това 
тримесечие. Всички свиваме, трябва да избием едни 130 хил.лв. и ще ги избием, аз съм убеден, че ще 
го направим това нещо и то без да страда работата. Предполагам, че Председателя сигурно ще ви 
пита и за следващата сесия, дано поне да не е един месец, погледнах текста в Закона там пише - след 
като е публикуван в Държавен вестник, трябва да има едномесечен срок, 30 дни. Ако не, какво става? 
Спираме възнаграждението на съветниците за един месец, ще спираш, ако има какво да спираш. След 
като в този месец не си идвал и нямаш никакво възнаграждение, сега за три дни или за четири от 
ставката ти, голяма работа, че ще стане с четири дни по-късно. Аз искам да изляза от този месец с 
възможно най-големи рестрикции, затова пускам всичко сега, ако може на другата актуализация да 
бъде по-конкретен от деветмесечното и тогава ако има възможност да кажа - да, от тук при данъчните 
при това очакване може да заделим 20 хил.лв. да вземем някаква кола или не, няма да можем да 
направим. Ние трябва да можем да се справим с другите предизвикателства в този период, в които 
налага актуализацията, както е за всички хора в България, не само за Община Монтана. Много се 
надявам следващата ни среща тук да не е по-скоро от поне един месец, няма никакъв проблем да бъде 
и десетина дни повечко, както виждам и целия Министерски съвет и Парламента излиза ги карат да 
работят по време на отпуски, горе долу едни и същи действия ще бъдат предприети и на други места. 
Важното е крайният резултат да бъде приключен да можем да вържем това, което имаме в момента, 
като антикризисна програма. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания има ли? Преди закриването на сесията искам да 
ви кажа следното, едното беше по отношение на жалбата от родители на деца от ЦДГ №11, лице за 
контакти – Галина Тодорова, ул.”Веренишка” 19, не живее и в този квартал, но така или иначе има 
подписи на доста хора, над 60;70.  
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Следващата жалба, която е по-голяма и която касае голяма група хора, това е „Яне Сандански” 
във връзка с отглеждането на животни в този квартал и съответно тук стана вече дума за 
замърсяването и други такива неща, които се появяват след животното. Да се намери и да се търси 
решение. Искам да ви информирам и за следното: на 21.06 се е състояло първото Общо събрание на 
Водната асоциация за Област Монтана, нашия дял, който е определен на базата на брой жители 
Кметът е присъствал е 25,02%, като участие в асоциацията. Областната администрация в лицето на 
Областния управител – 35% и за всяка община в зависимост от броя на населението е определено и 
дяловото участие в асоциацията „В и К”. Самостоятелно е участвал и „В и К” – Берковица знаете, че 
те са самостоятелно В и К извън „В и К” – Монтана. Така че има реакция в това отношение, по 
отношение на разпределянето на дяловете, защо е по отношение на брой жители, защо не е по 
съответните капитални вложения и т.н., но това е по Закона и това е, което е прието. Другото 
съобщение – искам да кажа, че вече има обвинителен акт и съответно е образувано наказателно 
производство от общ характер срещу бившия управител на ОМЦ – Монтана. Делото е на 21.09.2010 
год. от 9,30 ч. в Окръжен съд Монтана. Аз съм призован там като свидетел, между впрочем искам да 
ви кажа, че има доста писания по отношение работата на ОбС, затова че не си е свършила работата и 
не е предоставил парите или помещението на хората, които са от отсрещната страна, другата страна. 
Така или иначе ние сме правата страна и така продължаваме. Искам да ви кажа, че има конкретни 
директни заплахи искрено изразени вече в една от жалбите, която е в една от комисиите по 
корупцията в Областната администрация по отношение на Общински съветници, които са засегнали 
някои личности в своите изказвания и по отношение на някои други неща. Включително и на мен ще 
ми бъде заведено дело, защото съм имал някакви лични интереси, не знам. На ПК по безопасност на 
движението и обществен ред има едно предложение, което съм предоставил от група граждани, пак 
по отношение на безстопанствените кучета, където се правят доста крайни предложения: кучетата по 
време на почивка да бъдат затваряни в шумоизолиращи и т.н. Най-вероятно на следваща сесия, ако 
приемем тъй като не ми се вярва това като текстове да бъде прието. Вече разбрахте има възражение 
по две от нашите решения. По едно от тях вече се произнесохме, но така или иначе Областния 
управител след изтичането на 14-дневния срок е представил документацията в Административен съд 
– Монтана по отношение на Решение №490. Ако бяхме отишли в Административен съд съм сигурен, 
защото има едно правило в правото, което казва, че онзи, който може по-голямото, може и по-
малкото решение да приеме и да се предприемат действия съответно. Така или иначе ние вече 
предприехме такива действия. Другото решение, което е атакувано, това е №488 по отношение на 
изменението на наредбата, която касае гаражите. Нямаме конкретизация точно на местата, които ще 
отдаваме за паркоместа и т.н. това решение не сме го приели за пререшаване, за второ разглеждане и 
също е отишло в Административния съд. Това е от 22.07, днешна дата, ако прецени администрацията 
да пререшаваме, според мен е по-добре да се произнесе Административен съд по тези казуси. Защото 
там е записано, че имаме противоречие със Закона и наредбата. Освен в една наредба правилата, 
които урежда има и изключения в тази наредба. Това е моето разбиране, това е разбирането в 
правната наука, когато са ме учили едно време, явно някои да не са учили, че всяко правило си има 
изключения. Това може би не трябва да се получава, но това е така, хиляди са изключенията в ГПК, 
хиляди са изключенията и в другите закони. Така или иначе това е разбирането на областната управа, 
нека да се произнесе Административния съд. С това завършвам със съобщенията. С Председателите 
на групата съветници ще коментираме единствено това дали да бъде в началото на септември единия 
вариант е на 02 септември, другия след седем дни и се пада точно на 09 септември, но така или иначе 
да се приеме тогава актуализацията. Погледната формално, аз казах че ние трябва в едномесечен срок 
от влизане в сила на Закона да се произнесем. Това означава, че на 22 август трябва да се произнесем. 
Както е известно години наред август месец е ваканционен месец и затова искам да прокоментирам 
повече и с председателите на групите. Искам да кажа приятна почивка на онези, които ще ходят на 
почивка, приятна работа на онези, които остават да работят.         

 
Закривам 43-та сесия на ОбС – Монтана.  
 
Заседанието бе закрито в 16,00 часа 
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